
ACTA NÚM. 30 

 
Comissió d’Alumnat i Ocupabilitat 
 
Titulars 
Francesc Accensi Alemany 
Jordi Barbé García 
Ian Blanes García 
Andres Chamarro Lúsar 
Isabel Galán Mañas, presidenta 
Jordi Grau Rebollo 
Enric Marín Otto 
Montserrat Masoliver Puig 
Carme Miralles Guasch 
Sílvia Piqueras Leon 
Dolors Sales Pujol 
Rosa María Sebastián Pérez 
Olga Torres Hostenchs (en substitució de 

Margarita Freixas Alas)  
María Valdés Gázquez 
Anna Vale Martínez 
Esther Zapater Duque 
 
 
Suport 
Sílvia Altafaja Vela 
Joaquim Bernabé Ródenas 
Sònia Casillas Viladerrams 
Cristina Fernández Córdoba 
Georgeta Ion 
Eva Miquel Valdés 
Jordi Prat Fernández 
Ana Valencia Veloso 
 

A Bellaterra, a les 10 h del 18 d’octubre de 
2022, es reuneixen a la Sala de Juntes del 
Rectorat i sota la presidència de la vicerectora 
d’Estudiants i d’Ocupabilitat, la doctora Isabel 
Galán Mañas, els membres de la Comissió 
d’Alumnat i Ocupabilitat assenyalats al marge. 

  
Excusen la seva inassistència Pilar Calvo Cobos, Anna Cros Alavedra, Carlos Martínez 
Lizama 
 
Assisteix com a convidada Assumpta Caixàs Pedragós. 
 
Hi actua com a secretària Marta Tatger Olivé. 
 
 
Ordre del dia 
 
Punt 1. Aprovació de les actes de les darreres sessions.  
Punt 2. Informe de la Presidenta de la Comissió. 
Punt 3. Modificació de la Convocatòria d'Ajuts a l'Estudi del curs acadèmic 2022-2023: 
Estades de pràctiques. 
Punt 4. Assumptes de tràmit. 
Punt 5. Torn obert de paraules. 

  



 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

Per assentiment, la Comissió acorda aprovar l’acta de la sessió de 17 de març de 2022.  

 
2. Informe de la presidenta de la Comissió 

 
La presidenta de la Comissió pren la paraula i informa sobre La Comunitària UAB, la 

nova celebració de la Universitat, que va tenir lloc el passat 5 d’octubre. En aquest 
sentit, explica que el nom va sortir d’un procés de participació estudiantil amb l’Àrea de 

Comunicació i la Unitat de Dinamització Comunitària. Afegeix que la celebració es va fer 
amb un nou format i reconeix que els canvis sempre costen. També explica que a la 

celebració del 5 d’octubre La Comunitària UAB va tenir activitats diverses, en les quals 

van participar diferents col·lectius: activitats a la plaça Cívica i al cinema, exposicions a 
les biblioteques i activitats dels SAF. La presidenta puntualitza que es tractava de 

prioritzar la visualització dels col·lectius d’estudiants i dels serveis que els estudiants 
tenen a disposició. Pel que fa al canvi de data d’aquesta celebració, assenyala que era 

molt important perquè amb la visualització dels col·lectius i els serveis es converteix en 
una celebració de benvinguda per als estudiants de primer any, per als de mobilitat i 

per als estudiants de fora perquè facin xarxa i tinguin eines per incorporar-se al teixit 
associatiu de la UAB. També transmet que enguany s’ha fet la primera setmana 

d’octubre, però que es planteja celebrar-la la darrera setmana de setembre de cara el 
curs vinent. Així mateix, explica que, atès que no s’han posat barres de bar, a través 

de les quals els col·lectius guanyen diners per finançar les seves activitats, s’ha optat 

per compensar-ho augmentant els ajuts que s’ofereixen als col·lectius quan fan les 
sol·licituds de les subvencions.  

 
La vicerectora exposa que un altre aspecte nou de la nova celebració és que hi haurà 

dues celebracions: una a la tardor i l’altra a la primavera. La segona edició d’aquest curs 
serà el 20 d’abril, coincidint amb la Diada de Sant Jordi. En aquest sentit, afegeix que 

es pensa aprofitar la franja de campus de 14 a 16 h.  
 

La vicerectora insisteix en la necessitat de no fer servir la paraula festa per canviar el 

plantejament i destacar les diferències de concepte.  
 

D’altra banda, la presidenta de la Comissió transmet que a la Comissió d’Afers 
Estudiantils del CIC es va informar sobre les places reservades d’accés a la universitat 

per a persones que viuen en pisos tutelats i que algunes persones hi van poder accedir 
sense fer ús de les places reservades perquè ja tenien la nota suficient per accedir-hi. 

En aquest sentit, informa que ja s’ha començat a treballar amb la FAS i amb la Unitat 
d’Assessorament Psicopedagògic.  

 

També informa sobre les beques de règim general. En aquest sentit, exposa que al seu 
moment es va indicar que s’havia avançat el termini de sol·licitud de les beques i es 

tenia por que aquest canvi de calendari afectés el nombre de sol·licituds. Tanmateix, 
reconeix que la realitat és que hi ha hagut un augment del 20 % en totes les universitats 

catalanes. La presidenta considera que és una molt bona notícia perquè el fet d’avançar 
el termini feia témer que hi hauria gent que es despistaria i caldria fer una repesca.  

 
També exposa que s’ha creat un equip de treball per treballar la mobilització estudiantil, 

format per l’Equip de Govern (la vicerectora d’Alumat i Ocupabilitat, la secretària 

general, el gerent i la cap del Gabinet del Rectorat), 4 degans, un per àmbit de 
coneixement, i estudiants d’assemblees i estudiants de consells. En aquest sentit, 

puntualitza que els estudiants, degut als seus processos interns, encara han d’anomenar 
les persones concretes que assistiran en la seva representació a aquest grup de treball.  



 

La presidenta informa que l’any passat es va crear un premi de TFG en emprenedoria 

social finançat pel Consell Social i es va proposar un petit premi per cada àmbit de 
coneixement. En aquest sentit, lamenta que només s’han presentat 2 treballs al premi 

i demana als membres de la Comissió que animin els estudiants a presentar-s’hi.  
Pel que fa a les activitats de reconeixement acadèmic, la presidenta explica que s’hi han 

fet canvis, tot i que, arran de l’atac informàtic, falta incorporar-ne uns quants a la 
Normativa acadèmica aprovada a finals de curs passat. Puntualitza que els canvis que 

manquen per incorporar-hi tracten de donar visibilitat a l’adquisició de competències 
transversals, l’emprenedoria, els reptes, etc., i poden ser activitats per a un centre en 

concret i no una activitat general del campus. També exposa que no era necessari que 
preveiessin un retorn a la Universitat. Per acabar aquest tema, transmet que d’aquí a 

uns dies aquesta subcomissió es reunirà per presentar aquestes modificacions.  

 
També informa que els estudiants es queixen que reben molts correus electrònics, i la 

presidenta de la Comissió demana que es redueixi el nombre de correus electrònics que 
s’enviïn, de manera que es destinin només a la informació realment rellevant. En aquest 

sentit, proposa que la resta es deixi en forma de notícia que apareixerà en el campus 
virtual cada cop que s’hi accedeixi.  

 
La presidenta passa la paraula a la secretària general, que explica el procés de 

modificació del protocol per als casos d’assetjament sexual, assetjament per raó de 

sexe, orientació sexual, etc., aprovat el 2018, i puntualitza que ja tenen tancat i enllestit 
el document negociat. Afegeix que esperen a la setmana vinent a la Comissió del CIC, 

en la qual es presentarà el protocol marc per comprovar que respon al que s’hi digui. 
La secretària general explica que el text es portarà a aprovació del Consell de Govern 

de 14 de desembre, previ informe favorable de la Comissió d'Igualtat i RSU També 
exposa que s’han instal·lat dutxes higièniques per a higiene de les copes menstruals. 

En una primera fase, en els excusats per persones amb mobilitat reduïda de les plantes 
0 i, la nova retolació a les facultats incloent-hi un pictograma  

Es proposa fer publicitat conjunta de tots els premis de TFG, i la vicerectora en pren 

nota perquè entén que és una bona idea.  
 

3. Modificació de la convocatòria d’ajuts a l’estudi del curs acadèmic 2022-
2023: estades de pràctiques 

 
La presidenta de la Comissió informa sobre la modificació que es proposa en l’import de 

223,80 €, degut a l’increment d’hores del programa.  
Afegeix que ahir es va rebre una renúncia d’una de les places perquè la coordinadora 

del programa de doctorat no podia fer-ne la tutorització i, per tant, queda una vacant 

del programa i s’ha decidit incorporar-la a la Unitat d’Orientació Professional del SO. La 
presidenta transmet que s’incorporarà la modificació a la propera CAiO, però com que 

es vol començar a treballar demana als membres si els sembla bé. Ningú no diu res al 
respecte.  

 
Per assentiment, la Comissió acorda el següent:  

 
Primer. Modificar el nombre total d’hores de la plaça assignada a Alumni, que 

passa a ser de 750 hores i, per tant, s’incrementa l’import del programa en 

223,80 € (Annex I). 
 

Segon. Encarregar a la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  

 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta competent en matèria 

d’ordenació acadèmica, per tal que porti a terme les mesures necessàries per 
fer-los efectius. 



 

4. Assumptes de tràmit 

 
La presidenta informa que s’ha detectat un error en la convocatòria de premis dels 

millors TFG d’emprenedoria social, en la qual es recollien dues persones com a 
presidentes de la Comissió: la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat i la directora del 

Servei d’Ocupabilitat. En aquest sentit, puntualitza que la presidència de la Comissió 
correspon a la vicerectora i la secretaria, a la directora del Servei d’Ocupabilitat, i així 

es farà constar. 
 

5. Torn obert de paraules 
 

La representant dels treballadors pregunta, en relació amb La Comunitària, quines 

accions s’han dut a terme per implicar els treballadors i què ha passat amb les hores 
que es donaven. La presidenta respon que s’ha fet una paella a la Cívica i que enguany 

no es compensa amb hores la no participació en La Comunitària. 
 

A les 10.58 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 

 
La secretària  

Vist i plau 

La presidenta 
 
 
 
 


